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Egy dinamikusan fejlődő közösség
Félévi mérlegen a szarvasi női kézilabdázók

A Szarvasi NKK őszi csapata. Álló sor (balról): Domján László vezetőedző, Kovács Hajnalka, 
Zuberecz Éva, Kerekes Adrienn, Kugyela Tímea, Hodálik Brigitta, Kató Fruzsina, Pozderka An-
namária, Csery Mónika, Pljesovszki Ágnes. Guggolnak: Kovács Zsuzsanna, Sindel Judit, Fulajtár 
Mónika, Ábrahám Andrea, Pozderka Olga, Kasik Gabriella. A képről hiányzik Nagy Zsófia

Hét győzelemmel és három ve-
reséggel tudta le az elmúlt félévet 
a Szarvasi NKK női kézilabda-
csapata, amely ezzel a teljesít-
ménnyel negyedik helyen fejez-
te be a küzdelmeket. Mindez két 
pozícióval jobb a tavalyi pont-
vadászat végeredményénél, ami 
kétségtelenül előrelépést mutat. 
Az együttes szereplését Domján 
László vezetőedzővel értékeltük.  

– Ha azt vesszük, hogy egy 
éve hasonló időszak alatt csupán 
annyi pontot szerzett a csapat, 
mint amennyit most elhullajtott, 
akkor igazán nem lehet elégedet-
len! Ön is így gondolja?

– Az utóbbi egy évben valóban 
komoly fejlődésen ment át a csapat, 
amit a lányok lelkes, kitartó edzés-
munkájának, valamint a mentali-
tásban bekövetkezett pozitív irá-
nyú változásnak tulajdonítok. Ta-
vasszal már mutatkoztak bíztató 
jelek, de akkor még nem tudtuk az 
előző félév elmaradását behozni. 
Most tiszta lappal indulva, a baj-
noki év végére a dobogós helyek 
valamelyikének megszerzését irá-
nyoztuk elő. Bár csak negyedik he-
lyen fordultunk, de jó úton járunk 
céljaink elérése felé, hiszen veresé-
geinket kivétel nélkül az előttünk 
álló riválisok otthonában szenved-
tük el, akiket tavasszal majd hazai 
pályán fogadunk.    

– Az eredményesség mellett más 
pozitívumot is meg tud említeni? 

– Egyértelműen az eredményes-
séget segítette, hogy bővült a ke-
retünk. Ma már posztonként leg-
alább két játékossal rendelkezünk, 
és a kezdők helyettesei elérték azt 
a szintet, hogy bátran bevethetők 
egy-egy mérkőzés kritikus szaka-
szaiban is. Ugyancsak örömmel 
töltött el, hogy egyre több néző 
előtt játszottuk hazai mérkőzése-
inket. Ma már nem csak a köze-
li rokonok és a barátok jönnek ki 
rendszeresen, de számos új arcot 
lehet látni a lelátón. 

– Egyénileg kik teljesítettek 
erőn felül, és kik azok a játéko-
sok, akikben több volt? 

– Amatőr gárda lévén, nem tar-
tanám szerencsésnek bárki ki-
emelését, illetve elmarasztalá-
sát. Tény azonban, hogy a csa-
pat húzóembereinek a tapasztal-
tabb, korábban magasabb szin-

ten játszó lányok számítanak, de 
ugyanolyan fontos réteget képez-
nek a sportágat később kezdők is, 
akik inkább a lendületet képvise-
lik a meccseken. Összességében 
mindenki hozta azt a szintet, amit 
személy szerint elvártam tőle.

– Ha részletesen elemezzük az 
idényt, melyik volt a legemléke-
zetesebb és legkellemetlenebb 
mérkőzés?

– Két olyan találkozó van, 
amire szívesen emlékszem visz-

sza: a békéscsabai főiskolások 
elleni hazai sikerre, és a Gerla el-
leni idegenbeli meccsre. Előbbie-
ket még soha nem győztük le ko-
rábban, utóbbi összecsapáson pe-
dig bár kikaptunk, de nagyszerű 
második félidei játékot produkál-
tunk, amivel kis híján pontot sze-
retünk. Nem szívesen gondolok 
vissza ellenben a mezőberényi és 
a kétsopronyi rangadókra, és nem 
feltétlenül a vereségek miatt. 

– Nem feltétlenül szakmai kér-

dés, mégis megkerülhetetlen: mi-
ből tartják fenn a klubot?

– Legjelentősebb támogatónk 
az önkormányzat, de a költségve-
tés nagyobb hányada pályázatok 
útján, illetve szponzoraink révén 
tevődik össze. Szeretném külön 
is megköszönni a Szarvasi Del-
ta Kft., a Szarvas és Vidéke Ta-
karékszövetkezet, valamint Tóth 
István segítségét. Mindannyijuk 
támogatására nagy szükségünk 
van, hiszen ebben az idényben 
már ifjúsági csapatot is verse-
nyeztettünk, ami ugyancsak ko-
moly kiadással jár. 

– A fiatalok hogyan teljesítettek?
– Az ő szerepeltetésükben leg-

inkább a tapasztalatszerzés jelen-
teti a fő szempontot. Csery Móni-
ka és Kasik Gabriella munkája ré-
vén a jövőben számos ügyes gye-
rek kerülhet a felnőtt együtteshez.

– Mennyi pihenőt kaptak a lá-
nyok a bajnokság zárása után?

– A tervek szerint január 15-
én kezdjük meg a felkészülést, 
addig szabadságot kapott  a csa-
pat. Várhatóan ugyanezzel a 
játékoskerettel indulunk neki a ta-
vaszi küzdelmeknek, és remélhe-
tőleg hasonló eredményességgel. 

  1. Mezőberényi SDSE 10 9 - 1 247-190 18
  2. Gerla SE 10 8 1 1 238-175 17
  3. Kétsopronyi SE 10 6 2 2 255-207 14
  4. Szarvas NKK 10 7 - 3 204-192 14
  5. Főiskola DSE 10 5 2 3 246-207 12
  6. Békési NKTE 10 5 1 4 230-201 11
  7. Békésszentandrási KC 10 5 - 5 206-178 10
  8. Kondorosi NKK 10 1 3 6 179-205   5
  9. Füzesgyarmat SK 10 2 1 7 164-245   5
10. Dobozi SE 10 - 2 8 173-254   2
11. Gádorosi KK 10 1 - 9 175-263   2

A bajnokság őszi végeredménye

Kik lesznek az év legjobb sportolói?
Szarvas Város Önkormányzata Ifjúsági és Sportbizottsága arra a 

kérdésre szeretne választ kapni kedves Olvasóinktól, hogy kik vol-
tak településünk legjobb sportemberei 2006-ban. A korábbi évek 
mintájára meghirdetett játék során azokra a sportolókra lehet sza-
vazni, akiket idei eredményeik alapján helyi klubjuk arra érdemle-
gesnek tartott. Minden egyesület három főt delegálhatott nemenként 
a választásra jogosultak táborába. A névsor már most közel teljes, a 
jövő héten megjelenő duplaszámunkban kivétel nélkül be is mutat-
juk a jelölteket, január folyamán pedig rendszeresen közzéteszünk 

egy szelvényt, amellyel voksolni lehet a legjobbakra.
A kitöltött szavazólapokat a sportolók bemutatása után kell majd 

bedobni a Polgármesteri Hivatalban, valamint a két sportcsarnokban 
kirakott urnákba. A postai úton beküldött szelvényeket a Szarvas és 
Vidéke hetilapnak kell címezni (Szarvas, Szabadság út 25–27.).

Az Ifjúsági és Sportbizottság jóvoltából a férfiaknál és a nőknél
egyaránt a három legtöbb szavazatot kapó sportember vehet majd át 
elismerést. A díjátadásra várhatóan a februári testületi ülésen kerül 
sor a helyi kábeltelevízió nyilvánossága előtt.  


